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Trzykrotnie w grudniu zebrała się nowo wybrana Rada Miasta. A że jednocześnie przed nami
nowy rok, tematów do spacerowych rozmów z Panią Burmistrz jest więc sporo.

  

Piotr Kolecki: Jest Pani po pierwszych posiedzeniach z nową Radą. Wśród nich czterech
przedstawicieli z Pani Komitetu Wyborczego. Jakie wrażenia po tych spotkaniach? Jak Pani
zdaniem ułoży się współpraca Radnych  między sobą i z Panią?

Ewa Przybyło: W nowej Radzie rzeczywiście zasiadło 4 ludzi z mojego komitetu wyborczego,
ale w sumie większość, bo 9. to radni   z poprzedniej kadencji . Nowymi radnymi jest 6. osób,
ale tylko 4. z nich nie współpracowało dotąd czynnie z urzędem. W mojej ocenie pozwoli to na
szybkie wdrożenie się nowej rady w obowiązki i ustalenie zasad współpracy. Myślę też, że
skoro do nowej rady wybrano 9 radnych, którzy już mają duże doświadczenie, to wypracowane
dotąd dobre praktyki nie zmienią się. Będzie tak na pewno z procedowaniem uchwał. Jeśli
projekt uchwały nie uzyska akceptacji na komisji problemowej , to nie będę go proponować do
umieszczenia w porządku obrad sesji.  
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